
 

 

 

 

 

 

Fråga till socialnämndens ordförande Patrik Carlsson om avskaffande av delade turer 

 

Bollebygds kommun har under ett antal år arbetat med avskaffande av delade turer. 

Hur är status för det arbetet? 

 

Bollebygd 2019-09-18 

 

Ulf Rapp 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


